
 
 

Crònica del ple extraordinari del  
5 de desembre de 2022  

El Ple extraordinari es va celebrar aquest dijous 5 desembre  presencialment al Saló de 

Sessions. 

Inicialment,  es debat la modificació inicial de la Plantilla de personal de l’Ajuntament de 

Cardona de l’exercici 2022, que conté la creació de dues places: una plaça d’Auxiliar 

administratiu/va del grup C, subgrup C2, de naturalesa funcionarial, de l’Escala 

d’Administració General, Sotsescala administrativa. I una plaça d’Agent d’ocupació i 

desenvolupament local, de naturalesa laboral, de categoria equivalent al Grup/Subgrup A2 

del personal funcionari 

L’Alcalde-President comença dient que com ja es va explicar extensament a la Comissió 

Informativa es tracta de modificar la relació de llocs de treball i la plantilla de personal. 

A continuació dóna la paraula al Secretari que subscriu per tal que expliqui tècnicament el 

dictamen. 

El Secretari, Sr. Martí Serra explica que hi ha dues modificacions. Una de les modificacions 

correspon a la plaça d’auxiliar administratiu que passa a ser funcionarial i l’altre modificació 

és la plaça de laboral d’AODL. Totes aquestes modificacions venen vinculades als processos 

d’estabilització que s’han pactat també amb els representants dels treballadors i per 

finalitzar durant aquest mes tota la gestió que s’ha de fer i per això avui es passa la 

modificació de la plantilla i la relació de lloc de treball. L’oferta pública d’ocupació també es 

va modificar i posteriorment es passaran a aprovar les bases i la convocatòria i finalment 

l’encomana de gestió a la Diputació de Barcelona de tot el procés. Aquest procés ha estat 

llarg i complicat en el sentit que son molts tràmits per seguir el procediment administratiu i 

la normativa, però el que es passa en aquest acord és la part de la modificació en la plantilla 

de les dues places que s’han esmentat i la modificació de la relació de llocs de treball en 

referència a aquesta modificació de la plantilla en la qual es canvia la naturalesa del lloc de 

treball d’auxiliar administratiu de Promoció Econòmica de laboral a funcionarial i desprès es 

crea la plaça d’agent d’ocupació de desenvolupament local AODL amb la seva fitxa 

descriptiva que en aquests moments no està ocupada per ningú, però d’acord amb la 

normativa és una plaça a estabilitzar sense cap persona en concret que l’estigui ocupant i 

també es passa evidentment, el que es va aprovar a l’anterior Ple de l’augment de l’1,5 % 

addicional de les retribucions del personal que ara dóna cabuda a la relació de llocs de 

treball aquest increment que afecta al complement específic. Tant la modificació de la 

plantilla com la modificació dels llocs de treball es publicarà al Butlletí Oficial de la Província 

de Barcelona i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya. 

La presidència sotmet el dictamen a votació, el qual s’aprova per 7 vots a favor del Grup 

Municipal d’ERC (6) i del Grup Municipal de Junts (1) i 2 abstencions del Grup Municipal del 

PSC (2). 



 
 

Seguidament es parla sobre de la ratificació de l’acord adoptat en data 15 de novembre de 

2022, en el marc de la Mesa de Negociació entre els representants de l’Ajuntament de 

Cardona i els representants sindicals del personal funcionari i laboral de l’Ajuntament de 

Cardona, en relació amb el barem de mèrits a aplicar en el concurs de mèrits de la 

convocatòria excepcional d’accés per a l’estabilització de l’ocupació temporal de llarga 

durada 

L’Alcalde-President dóna la paraula al Secretari que subscriu per tal que expliqui 

tècnicament el dictamen. 

El Secretari, Sr. Martí Serra explica que aquesta proposta és la ratificació dels acords als qual 

han arribat l’Ajuntament i els representant dels treballadors en relació a les puntuacions de 

la part del concurs dels processos de concurs-oposició i concurs de mèrits que s’han de fer 

pel tema de l’estabilització. Es va arribar a una negociació que es pot dir que és a tres parts 

que era la Diputació de Barcelona per una banda, els representants dels treballadors per una 

altra i l’Ajuntament per una altra que feien una mica d’intermediari per intentar coordinar 

perquè per una banda els representants dels treballadors demanaven unes puntuacions pel 

concurs de mèrits que els afavoria i per l’altra banda la Diputació estava d’acord però no 

amb aquelles puntuacions perquè hi havia problemes de legalitat i tenien por que davant 

d’una denúncia s’hagués d’aturar el procés. Per tant, l’Ajuntament ha intentat coordinar les 

dues propostes i es va arribar a un acord que és el que ara es porta a ratificar, ja que la 

Diputació considera que ara aquests tema és defensable encara que hi hagués un recurs i 

per altra banda, els representants dels treballadors es troben satisfets perquè hi ha hagut 

cabuda la major part de les seves peticions. L’Ajuntament ha fet una mica de moderador 

entre les dues parts i per aquesta banda com que és un tema molt tècnic s’ha arribat a un 

acord perquè cadascú ha vist les possibilitats que hi havia i els problemes que hi havia en 

cada situació. Ara el que pertoca arribat a un acord és la seva ratificació pel Ple i d’aquesta 

manera dóna possibilitat a que les bases les acabi de redactar la Diputació de Barcelona, 

l’Ajuntament aprovarà les bases i la convocatòria per Junta de Govern i en el proper Ple que 

es faci s’haurà d’aprovar l’encomana de gestió perquè portin tot el procés que es farà 

coordinadament, per una banda hi haurà la Diputació, per altra banda hi haurà l’Escola 

d’Administració Pública de Catalunya Local i per l’altra, un representant de l’Ajuntament, 

com en tots els processos selectius. 

La presidència sotmet el dictamen a votació, el qual s’aprova per unanimitat dels 9 regidors 

presents dels 11 que composen la Corporació. 

El següent punt és desestimar les al·legacions presentades per l’empresa JAUME ORÓ SL, 

en relació a la disconformitat respecte de la redacció del pacte 10è del contracte del servei 

integral de recollida “porta a porta” i transport de residus municipals i del servei de neteja 

viària municipals, d’acord amb l’informe jurídic emès per la Secretaria-intervenció i el 

Dictamen de la Comissió Jurídica Assessora. 

 



 
 

L’Alcalde-President dóna la paraula a la Regidora delegada de Medi Ambient, Sra. Anna 

Maria Sala per tal que expliqui el dictamen. 

La Sra. Anna M. Sala explica que en aquest punt simplement el que es fa és que a partir dels 

plecs de clàusules de la licitació del servei hi havia una disconformitat entre l’empresa i 

l’ajuntament pel tema de les àrees d’aportació d’escombraries dels veïns dels barris de 

pagès, que l’empresa guanyadora de la licitació Jaume Oró, entenia que era l’Ajuntament qui 

s’havia de fer càrrec dels cost de la instal·lació. Se’ls hi van fer les pertinents explicacions i 

tot i que al final l’empresa va acabant donant la raó del que manifestava l’Ajuntament es va 

haver de fer una consulta a la Comissió Jurídica Assessora que va donar la raó a 

l’Ajuntament i ara es passa al Ple la desestimació de les al·legacions presentades per 

l’empresa adjudicatària del servei en relació a la disconformitat respecte de la redacció del 

pacte 10è del contracte del servei integral de recollida “porta a porta” i transport de residus 

municipals i del servei de neteja viària municipals, d’acord amb l’informe jurídic emès per la 

Secretaria-intervenció i el Dictamen de la Comissió Jurídica Assessora. 

La presidència sotmet el dictamen a votació, el qual s’aprova per 7 vots a favor del Grup 

Municipal d’ERC (6) i del Grup Municipal de Junts per Cardona (1) i 2 abstencions del Grup 

Municipal del PSC (2). 

Seguidament és el torn de deixar sense efecte l’adscripció dels serveis de recollida selectiva 

de paper i cartró, i envasos, realitzada per l’Ajuntament de Cardona al Consorci del Bages 

per a la gestió de residus, atès que l’Ajuntament ha assumit la recollida selectiva de paper i 

cartró, i envasos, com a conseqüència de la posada en funcionament de la recollida de 

residus pel sistema “porta a porta” i aprovar l’encomanda de gestió dels serveis i el conveni 

que el regula la gestió de residus 

L’Alcalde-President dóna la paraula a la Regidora delegada de Medi Ambient, Sra. Anna 

Maria Sala per tal que expliqui el dictamen. 

La Sra. Anna M. Sala explica que es tracta d’aprovar el conveni que hi ha entre l’Ajuntament i 

el Consorci de Residus del Bages per a la gestió de tos els residus que encara es fa amb ells. 

Abans del porta a porta els gestionaven la recogida d’envasos, paper i vidre i la resta i 

l’orgànica en portaven directament a Clariana. A partir del Porta a porta, l’orgànica i la resta 

es continua portant a Clariana, el vidre el continua gestionant el Consorci de Residus del 

Bages, però la gestió del paper i els envasos que recull l’empresa Jaume Oró, el consorci fa 

d’intermediaris amb l’empresa Ecoembes per poder rebre el retorn del cànon en concepte 

de l’aportació d’aquests residus. 

A continuació, la Presidència dóna la paraula als Grups Municipals. 

El Portaveu del Grup Municipal de Junts, Sr. Joan Jané demana si el tracte que es fa amb 

l’Empresa Jaumé Oró i amb el Consorci de Residus del Bages és el mateix que fan altres 

poblacions que tenen el mateix sistema de recollida de residus inclòs el sistema del retorn 

del cànon. 

La Sra. Anna M. Sala contesta que sí, que és el mateix. 



 
 

La presidència sotmet el dictamen a votació, el qual s’aprova per 8 vots a favor del Grup 

Municipal d’ERC (6) i del Grup Municipal del PSC (2) i 1 abstenció del Grup Municipal de Junts 

(1). 


